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Wat verdien je? 

Schaal 11 voor lijnmanager, dat betekent 4.200 

bruto per maand.

 

Wat hoor je te verdienen? 

Dat maakt niet uit, ik moet plezier in mijn 

vak hebben. Daar staat geen geld tegenover. 

Natuurlijk wil je altijd meer verdienen, maar als je 

een verantwoordelijke baan hebt zoals ik, ben je 

in principe een vrij man. Ik bepaal zelf het beleid 

op sportveldengebied. Dat geeft voldoening.  

 

Wat is jouw jaarlijkse budget? Zou dat meer 

moeten zijn? 

Elk jaar krijg ik rond de 300.000 euro, exclusief 

personeelskosten. Het budget kan natuurlijk altijd 

hoger, want hoe meer je hebt, hoe meer je kunt 

realiseren. Als ik extra budget zou ontvangen, 

zou ik ons machinepark wat uitbreiden, nog 

betere machines aanschaffen. En velden eerder 

renoveren, of de drainage sneller vervangen.  

 

Waarom moet jij Fieldmanager of the Year 

worden? 

Ik vind het vak leuk, ik doe altijd mijn best voor 

elke vereniging. Sta altijd klaar voor de sportende 

Haagse burger. Wij streven er ook altijd naar om 

het Ado-stadion in optimale conditie te brengen. 

Tevens draag ik mijn vakkennis uit. Ik zit nu weer 

op de Has-cursus Grasexpert. Dan zie je dat 

het nodig is dat vakkenis wordt overgedragen, 

Scholen zijn ook afhankelijk van kennis bij oude 

rotten.  

 

Hoe heb jij je gras het liefste? 

Gezond: Daarvoor is het nodig om de theorie te 

begrijpen om in de praktijk te kunnen handelen 

en andersom. Bijvoorbeeld sneeuwschimmel, 

het is een praktisch feit, maar je moet wel de 

theoretische achtergrond ervan weten om het 

te kunnen aanpakken. En dit geldt dus eigenlijk 

voor alles. Mijn motto is: eerst kijken, daarna 

pas handelen en zeker niet andersom, wat naar 

mijn mening te veel gebeurt. Ook vraag ik wel 

eens advies aan anderen. Maar feitelijk heb 

ik alle kennis zelf in huis. Ik beschouw mezelf 

meer als vraagbaak voor anderen. Ik wil niet 

afhankelijk zijn van een adviesbureau. Ik heb 

ruim 30 jaar ervaring en velen vertellen sprookjes. 

Daar geloof ik niet in. Er zijn adviesbureaus 

die beter bij mij langs kunnen komen voor 

advies. Maar om gezond gras te krijgen is het 

ook belangrijk om kennis op het vakgebied 

actueel te houden. Dit doe ik door vakbladen 

te lezen zoals fieldmanager, Tuin& landschap 

en boerenvakbladen zoals Boerderij en Oost en 

door deel te nemen aan de  brancheverening 

Sport en Cultuurtechniek. Daarnaast gaat mijn 

hart uit naar de natuurgrasvelden. Helaas kun je 

tegenwoordig niet zonder de kunstgrasvelden. 

Maar kunstgrasvelden dragen ook een nuttige 

functie: je kunt er natuurgrasvelden mee 

ontlasten en ze op die manier mooi houden. We 

streven altijd naar perfectie, maar zijn afhankelijk 

van de natuur en het weer. Je kunt alles uit de 

kast trekken om de groei van het gras in goede 

banen te leiden, maar goed gras ontstaat niet 

alleen maar door vakkennis van het team.  

Wie is het belangrijkste bij sportveldbeheer: 

de manager, de machinebestuurder, de 

vrijwilliger, de adviseur, de aannemer of de 

grasdeskundige? 

Dat is niet het punt. Het belangrijkste is dat de 

leidinggevende begrijpt wat hij doet en dat kan 

overbrengen naar zijn personeelsleden. En dat 

er teamwork is. Daarvoor is het nodig dat de 

leidinggevende gedragen wordt door zijn team. 

 

Wat ga je met het prijzengeld doen? 

In Nieuw-zeeland is een nieuw rugbystadion 

gebouwd in de plaats Dunedin, een Grassmaster 

in een soort kas. Wij Nederlanders bouwen alles 

massief, maar daar is het stadion als een lichte 

kas. Als ik win, ga ik erheen en schrijf ik er een 

verslag over voor Fieldmanager!  

Naam: Cees Kortekaas 

Werkzaam bij: OCW Den Haag, als manager  

Eerder werkzaam bij: Gemeente Leiden 

Vakmatig: onderhoud en aanleg sportvelden 

Geboortedatum: 10-3-56  

Basisopleiding: OUBC en HBO Groen  

Aanvullende opleidingen, cursussen, trainingen: o.a. Gewasbeschermingsmiddelen, Steigerbouw, VCA.  

Functies huidige baan: 

• Beheer van sportvelden 

• Communicatie met clubbestuurders 

• Financiële planning en verantwoording 
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